
Mooie en bijzondere afsluiting 2018 

 

 

Het waren een paar bijzondere weken qua optreden voor mij. Donderdag trad ik op voor een buurt in 

Emmen, wat een mooi publiek was dat. Drie stukken deed ik daar en alles wat ik zei vonden ze leuk.  

Vrijdag 21 december moest ik s morgens verschijnen in Amsterdam om mee te draaien in een video-

opname als Drents acteur. Ik mocht een directeur spelen die nogal smeet met marketingtermen in 

dialect. Na zes opnames was dat deel klaar. Ik zei nog tegen de opnameleiding: Het is wel gelukt, 

maar mijn gevoel zei dat ik het puur in het Nederlands deed. Ze begonnen alle vier te lachen: 

Nederlands? We konden je amper verstaan. Voor mij was het een bijzondere ervaring. 

‘s Middags mocht ik drie kerstborrels opleuken in Genemuiden en dat was een mooie ervaring. Ik ga 

proberen om volgend jaar dit meer te doen. Optreden voor bedrijven die een mooie kerstafsluiting 

willen. 

29 December deden Jaap en ik de Veefort conference. Een conference die ging over Fort en 

Veeningen. In een volle dorpshuis gingen we met veel inwoners aan de haal. Genieten werd 

GENIETEN en misschien wel voor herhaling vatbaar. 

Op oudejaarsdag was er NK Carbidschieten bij HZVV en mocht ik de prijsuitreiking doen. 

Carbidschieten een traditie uit het oosten met louter specialisten aan het werk. Stuur deze nog 

verder naar het oosten en binnen de kortste keren is IS verdwenen. 

 

In 2011 ben ik begonnen met optreden , maar 2018 was het eerste jaar dat ik meer in het noorden 

heb opgetreden dan in het zuiden. Maar ik hoop in 2019 weer in vele zalen in zuiden te mogen 

optreden.   

2019 dat er weer veel gelachen mag worden. 


